

國立政治大學 理學院 神經科學研究所誠徵專任教師乙名

本所目前開授碩士班學位課程，本職缺教師須配合支援全校對大學部開設之生物醫學或神經科學相關的核心通識及一般課程。

一、資格：具生物醫學資訊或神經科學相關領域博士學位，並具博士後研究經歷者或部定助理教授（含）以上職級者。

二、專長領域：與神經科學研究相關，具備生物醫學或健康科學資訊分析相關領域之專長者優先考慮。

三、職級與名額：助理教授（含）以上專任教師乙名。

四、起聘日期：113 學年度第二學期(2025 年 2 月 1 日)。

五、意者請備妥下列文件之 PDF 電子檔，以 e-mail 寄至 133401@g.nccu.edu.tw，或將紙本以掛號寄達本所江聖時行政專員收。

1.履歷表

2.學經歷證件影本

3.研究著作目錄及近五年內代表著作(全文)三件

4.研究計畫書

5.擬新開課程(非本所現有課程)之課程大綱

6.助理教授(含)以上職級之教師證書或同等職級相關證明文件影本

7.推薦函二封(由推薦者逕寄本所)

六、收件截止日期：**2024 年 10 月 06 日前**送達。

七、聯絡方式：

臺北市 11605 文山區指南路 2 段 64 號

大智樓 190301 辦公室

國立政治大學神經科學研究所

江聖時行政專員

(主旨請註明應徵教師)

電話：02-29393091 轉 62990

Email: 133401@g.nccu.edu.tw

本所網址：<https://in.nccu.edu.tw/>

註：書面初審未符合者，恕不退還應徵之書面資料。

Position opening of full-time faculty in Neuroscience, NCCU

The Institute of Neuroscience, National Cheng-Chi University, invites applications for a full-time faculty position as Assistant, Associate, or Full Professorship levels, with employment expected to begin in February 1, 2025. Applicants who have previously received PhD degree in Neuroscience or Biomedical information-related research areas with postdoctoral training or with current professorship will be considered. Applicants who are expertized in “Biomedical or Health Science Information Analysis” will take priority. Applications should include (1) curriculum vitae, (2) copy of diploma, (3) a list of all academic publications and 3 reprints of selected publication in the recent 5 years, (4) research plan(s), (5) teaching plan(s), (6) proof of current employment and professorial rank and (7) two letters of recommendation.

Application materials must be postmarked no later than **October 6, 2024**.

Please mail application materials to:

MING-HUAN CHAN, Ph.D.

Professor, Chair

Email: minghuan@nccu.edu.tw;

CHIANG, SHENG-SHIH

Administrative secretary

Email: 133401@g.nccu.edu.tw

Institute of Neuroscience

National Cheng-Chi University

64, Section 2, Zhi-Nan Road, Wen-Shan District

Taipei 11605, Taiwan

Additional information may be obtained by contacting MING-HUAN CHAN, either by phone or email. Phone +886-2-2939-3091 (ext. 67545);

CHIANG, SHENG-SHIH, Phone +886-2-2939-3091 (ext. 62990).

Website: <https://in.nccu.edu.tw/>